
Protokół Nr 5/2011
z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu

z dnia 3 czerwca 2011 r.

Obecni wg załączonej listy obecności.

Przewodniczący Komisji Pan Andrzej Szczepkowski przywitał obecnych i zapoznał 
z następującym porządkiem posiedzenia:

 1. Opinia do projektów uchwał w sprawach:
a) przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu za 2010 rok.
b) absolutorium dla Wójt Gminy Janowiec Kościelny za rok 2010.
c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2011 – 2019. 
d) zmiany uchwały budżetowej na 2011 r. 
e) przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków.
f) ustalenia dni i godzin otwierania oraz zamykania placówek handlu detalicznego, 

zakładów gastronomicznych i zakładów usługowych na terenie Gminy Janowiec 
Kościelny. 

g) przystąpienia w 2011 r. do realizacji projektu systemowego współfinansowanego z 
Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki 2007-2013, Priorytet VII Promocja Integracji Społecznej, Działanie 7.1 
Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji, Poddziałanie 7.1.1 Rozwój i 
upowszechnianie aktywnej integracji przez ośrodki pomocy społecznej – projekt 
„Inicjatywa na rzecz integracji w gminie Janowiec Kościelny”. 

h) trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego 
w Janowcu Kościelnym oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 

i) uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Janowiec 
Kościelny

j) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Janowiec – Jastrząbki, Janowiec-
Zdzięty i Leśniewo Wielkie na lata 2011-2016.

k) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Górowo – Trząski na lata 2011-2016.
l) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Pokrzywnica Wielka na lata 2011-2016
m) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w obrębie ewidencyjnym 

Zaborowo. 
n) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w obrębie ewidencyjnym 

Nowa Wieś Wielka. 
o) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w obrębie ewidencyjnym 

Powierż. 
p) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w obrębie ewidencyjnym 

Nowa Wieś Dmochy.
q) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w obrębie ewidencyjnym 

Safronka
r) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w obrębie ewidencyjnym 

Wiłunie. 
 2. Wniosek Nidzickiego Funduszu Lokalnego o dofinansowanie przez Gminę 

Janowiec Kościelny konkursu grantowego w ramach programu Działaj Lokalnie. 
 3. Omówienie tematu dotyczącego przygotowania dokumentacji technicznej na 

budowę wodociągów i rozwiązania problemu gospodarki wodno-ściekowej w 
Safronce.
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 4. Temat rozliczenia umowy na wykonanie projektu technicznego dla centrum wsi 
Janowiec Kościelny.

 5. Sprawy różne. 
Komisja bez uwag przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.

Ad. pkt 1 a.
Przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu za 2010 rok. 

Skarbnik  Gminy  odczytała  przepisy  prawne  będące  podstawą  przyjęcia 
sprawozdania Wójta z wykonania budżetu gminy, następnie odczytała projekt uchwały. 

Po zapoznaniu z treścią uchwały Komisja przystąpiła do głosowania. 
Kto jest za przyjęciem sprawozdania z wykonania budżetu za 2010 rok. 

7 – za
0 – przeciw
0 – wstrzymujący

Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 

Ad.pkt. 1 b.

Absolutorium dla Wójta Gminy Janowiec Kościelny. 

Skarbnik  Gminy  odczytała  opinię  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  sprawie 
udzielenia  absolutorium dla  Wójta  Gminy  Janowiec  Kościelny.  Opinia  jest  pozytywna. 
Przedstawiła także stanowisko Komisji Rewizyjnej w tej sprawie. 

Głosowanie. 
Kto jest za udzieleniem absolutorium Wójtowi z tytułu wykonania budżetu za rok 

2010 ?

7– za
0 – przeciw
0 – wstrzymujący

Komisja w głosowaniu (7-za) pozytywnie ustosunkowała się do przedstawionego 
projektu uchwały. 

Ad. pkt. 1 c. 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2011 – 2019. 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
spowodowane są uzyskaniem dotacji na ochronę środowiska w wysokości 3028,08 zł. W 
związku z tym zwiększeniu ulega plan dochodów i wydatków. 

Przewodniczący zaproponował głosowanie. 
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Kto jest za wprowadzeniem zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 
2011-2016?

7– za
0 – przeciw
0 – wstrzymujący

Komisja  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

Ad. pkt. 1 d.
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2011 r. 

Zmiany w  uchwale  budżetowej  spowodowane  są  tymi  samymi  zmianami,  które 
występowały przy zmianie Wieloletniej  Prognozy Finansowej,  czyli  dotacją  na ochronę 
środowiska. 

Głosowanie: 
Kto jest za wprowadzeniem zmian do uchwały budżetowej na 2011 r.?

7– za
0 – przeciw
0 – wstrzymujący

Komisja  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

Ad. pkt. 1 e.
Projekt  uchwały  w  sprawie  przedłużenia  czasu  obowiązywania 

dotychczasowych taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 
ścieków.
 

Kierownik  Halina  Wyszyńska  wyjaśniła,  że  złożyła  wniosek  do  Rady  Gminy  do 
przedłużenie  obowiązywania  uchwały  Nr  XXXIV/199/10  z  dnia  28  kwietnia  2010  r.  
zatwierdzającej  taryfy  za  zbiorowe  zaopatrzenie  w  wodę  i  zbiorowe  odprowadzenie 
ścieków do dnia 31 grudnia 2011 r.  ze względu na to, iż aby ustalić nowe stawki należy 
wcześniej wykonać kalkulację. W niedługim czasie zaproponuje nowe stawki. 

Kierownik  poinformowała,  że  pracę  rozpoczyna  Komisja,  która  przeprowadzi 
kontrolę  w  gminie  dotyczącą  należytego  wypełniania  obowiązków  nałożonych  na 
mieszkańców przez Regulamin utrzymania porządku i czystości w gminie. Dodała, że cały 
czas trwa windykacja należności od dłużników Zakładu, zostały też skierowane wnioski do 
sądu. Jeśli  te działania okażą się bezskuteczne,  zostanie podjęta procedura odcinania 
wody, zgodnie z umową wedle której odcięcie następuje, gdy mieszkaniec zalega za dwa 
okresy rozliczeniowe. 

Radny Ambroziński uważa, że wprowadzenie książeczek rozliczeniowych nie było 
dobrym  pomysłem.  Mieszkańcy  ponoszą  także  dodatkowe  koszty  przyjazdu  do  Kasy 
Urzędu, a dla starszych osób stanowi to problem.
Do dyskusji przystąpiono do głosowania. 
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Kto  jest  za  przedłużeniem  czasu  obowiązywania  dotychczasowych  taryf  za 
zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków?

7– za
0 – przeciw
0 – wstrzymujący

Komisja  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

Ad. pkt. 1 f.
Projekt uchwały w sprawie ustalenia dni i godzin otwierania oraz zamykania 

placówek handlu detalicznego, zakładów gastronomicznych i zakładów usługowych 
na terenie Gminy Janowiec Kościelny. 

Sekretarz Gminy Zofia Wielgus wyjaśniła, że Pani Alina Młyńska złożyła wniosek o 
przedłużenie  czasu  otwarcia  placówek  gastronomicznych  do  godziny  3.00.  Z  analizy 
przepisów i orzeczeń sądów wynika, iż głównym przesłaniem jest kierowanie się zasadą, 
aby w uchwałach nie ograniczać swobody prowadzenia działalności gospodarczej. Wobec 
tego najbardziej optymalnym jest umożliwienie funkcjonowania placówek przez całą dobę. 

Komisja przystąpiła do głosowania:
Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie ustalenia dni i  godzin otwierania oraz 

zamykania  placówek  handlu  detalicznego,  zakładów  gastronomicznych  i  zakładów 
usługowych na terenie Gminy Janowiec Kościelny. 

7– za
0 – przeciw
0 – wstrzymujący

Komisja  pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

Ad. pkt. 1 g.
Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  w  2011  r.  do  realizacji  projektu 

systemowego  współfinansowanego  z  Europejskiego  Funduszu  Społecznego  w 
ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013, Priorytet VII  Promocja 
Integracji Społecznej, Działanie 7.1 Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji, 
Poddziałanie  7.1.1  Rozwój  i  upowszechnianie  aktywnej  integracji  przez  ośrodki 
pomocy społecznej  –  projekt  „Inicjatywa  na  rzecz  integracji  w  gminie  Janowiec 
Kościelny”. 

Kierownik  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  społecznej  wyjaśniła  zasady  przystąpienia  do 
projektu.  Głównym jego celem jest  zaktywizowanie społeczno-zawodowe w 2011 r.  21 
osób  w  wieku  15-64  lat  zagrożonych  wykluczeniem  społecznym  na  terenie  gminy 
Janowiec Kościelny. Osoby te uczestniczą w szkoleniach m.in. mała gastronomia, kurs 
nowoczesny sprzedawca,  kurs przedsiębiorczości,  warsztaty psychologiczne itp.  Osoby 
które brały udział w projekcie w poprzednich latach nie mogą brać udziału obecnie. 

Głosowanie: 
Kto jest za przyjęciem przedstawionego projektu uchwały?
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7– za
0 – przeciw
0 – wstrzymujący

Komisja  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

Ad. pkt. 1 h.
Projekt  uchwały  w  sprawie  trybu  i  sposobu  powoływania  i  odwoływania 

członków  Zespołu  Interdyscyplinarnego  w  Janowcu  Kościelnym  oraz 
szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 

Kierownik Jadwiga Komorowska wyjaśniła, że uchwała ta została już przez Radę 
Gminy  podjęta,  lecz  została  uchylona  w  całości   rozstrzygnięciem  nadzorczym  przez 
Wojewodę.  Powodem był  błędny zapis dotyczący wejścia  uchwały w życie.  Zostało  to 
zmienione. 
Następnie Komisja przystąpiła do głosowania:

Kto  jest  za  przyjęciem  uchwały  w  sprawie  trybu  i  sposobu  powoływania  i 
odwoływania  członków  Zespołu  Interdyscyplinarnego  w  Janowcu  Kościelnym  oraz 
szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 

7 – za
0 – przeciw
0 – wstrzymujący

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

Ad. pkt. 1 i.
Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  regulaminu  utrzymania  czystości  i 

porządku na terenie gminy Janowiec Kościelny. 

Kierownik referatu gospodarki  terenowej wyjaśnił,  że na terenie gminy Janowiec 
Kościelny  obowiązywała  uchwała  podjęta  26  kwietnia  2006  roku,  jednakże  Prokurator 
Rejonowy  w  Nidzicy  wniósł  skargę  do  Wojewódzkiego  Sądu  Administracyjnego  w 
Olsztynie na ten akt prawny. Rozprawa odbędzie się 20 czerwca br. W związku z tym 
przygotowaliśmy nowy projekt  Regulaminu utrzymania  czystości  i  porządku na terenie 
Gminy Janowiec Kościelny uwzględniający zarzuty Prokuratora. Projekt Regulaminu został 
pozytywnie  zaopiniowany przez  Państwowego Powiatowego  Inspektora  Sanitarnego  w 
Nidzicy.  

Kierownik przedstawił również poprawki jakie zniosła Komisja Oświaty i Kultury do 
treści Regulaminu. Radni przyjęli zmiany z aprobatą. 
Przewodniczący zaproponował głosowanie. 

Kto  jest  za  przyjęciem  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Janowiec Kościelny?

7 – za
0 – przeciw
0 – wstrzymujący
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Komisja jednogłośnie przyjęła omawiany projekt uchwały. 

Ad. pkt. 1 j.
Projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  Planu  Odnowy  Miejscowości 

Janowiec – Jastrząbki, Janowiec-Zdzięty i Leśniewo Wielkie na lata 2011-2016.

Pani Wójt wyjaśniła, że przygotowane zostały kolejne Plany Odnowy i sporządzane 
będą następne, aby każde sołectwo miało swój Plan. 

Głosowanie:
Kto jest za przyjęciem projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 

Miejscowości Janowiec – Jastrząbki, Janowiec-Zdzięty i Leśniewo Wielkie na lata 2011-
2016.?

7 – za
0 – przeciw
0 – wstrzymujący

Komisja jednogłośnie przyjęła omawiany projekt uchwały. 

Ad. pkt. 1 k.
Projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  Planu  Odnowy  Miejscowości 

Górowo – Trząski na lata 2011-2016.

Kto jest za przyjęciem projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 
Miejscowości Górowo – Trząski na lata 2011-2016?

7 – za
0 – przeciw
0 – wstrzymujący

Komisja jednogłośnie przyjęła omawiany projekt uchwały. 

Ad. pkt. 1 l.
Projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  Planu  Odnowy  Miejscowości 

Pokrzywnica Wielka na lata 2011-2016

Kto jest za przyjęciem projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 
Miejscowości Pokrzywnica Wielka na lata 2011-2016?

7 – za
0 – przeciw
0 – wstrzymujący

Komisja jednogłośnie przyjęła omawiany projekt uchwały. 

Ad. pkt. 1 m.
Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości 

położonej w obrębie ewidencyjnym Zaborowo. 
Kierownik  Wrzeszczyński  wyjaśnił,  że  działki  przeznaczone  na  sprzedaż  są  to 
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działki,  które  gmina  uzyskała  w  wyniku  wcześniejszej  zamiany z  panem Bogusławem 
Kwiatkiem. Są to działki uzbrojone, przyległe do siebie. Zebranie wiejskie wyraziło zgodę 
na sprzedaż obu działek. Jest osoba zainteresowana ich kupnem.

Kto  jest  za  przyjęciem projektu  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody na  zbycie 
nieruchomości położonej w obrębie ewidencyjnym Zaborowo?

7 – za
0 – przeciw
0 – wstrzymujący

Komisja jednogłośnie przyjęła omawiany projekt uchwały. 

Ad. pkt. 1 n. 
Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości 

położonej w obrębie ewidencyjnym Nowa Wieś Wielka. 

Kierownik wyjaśnił, że jest to działka zabudowana budynkiem po byłej szkole podstawowej  
w Nowej Wsi Wielkiej. Obecnie znajduje się tam kontener telekomunikacji, zatem musimy 
najpierw  wydzielić  geodezyjnie  tę  część  działki,  następnie  rozpocząć  procedurę 
przetargową. Mieszkańcy wyrazili zgodę na zbycie tej nieruchomości. 

Komisja przystąpiła do głosowania. 

Kto  jest  za  przyjęciem projektu  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody na  zbycie 
nieruchomości położonej w obrębie ewidencyjnym Nowa Wieś Wielka?

7 – za
0 – przeciw
0 – wstrzymujący

Komisja jednogłośnie przyjęła omawiany projekt uchwały. 

Ad. pkt. 1 o.
Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości 

położonej w obrębie ewidencyjnym Powierż.  

Kierownik Wrzeszczyński przedstawił lokalizację przedmiotowej działki. 

Głosowanie:

Kto  jest  za  przyjęciem projektu  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody na  zbycie 
nieruchomości położonej w obrębie ewidencyjnym Powierż?

7 – za
0 – przeciw
0 – wstrzymujący

Komisja jednogłośnie przyjęła omawiany projekt uchwały. 
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Ad. pkt. 1 p.
Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości 

położonej w obrębie ewidencyjnym  Nowa Wieś Dmochy.  

Kierownik Wrzeszczyński przedstawił lokalizację przedmiotowej działki. 

Głosowanie:

Kto  jest  za  przyjęciem projektu  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody na  zbycie 
nieruchomości położonej w obrębie ewidencyjnym  Nowa Wieś Dmochy?

7 – za
0 – przeciw
0 – wstrzymujący

Komisja jednogłośnie przyjęła omawiany projekt uchwały. 

Ad. pkt. 1 q.
Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości 

położonej w obrębie ewidencyjnym Safronka.  

Kierownik Wrzeszczyński przedstawił lokalizację przedmiotowej działki. . 

Głosowanie:

Kto  jest  za  przyjęciem projektu  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody na  zbycie 
nieruchomości położonej w obrębie ewidencyjnym  Safronka?

7 – za
0 – przeciw
0 – wstrzymujący

Komisja jednogłośnie przyjęła omawiany projekt uchwały. 

Ad. pkt. 1 r.
Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości 

położonej w obrębie ewidencyjnym Wiłunie.  

Kierownik Wrzeszczyński przedstawił lokalizację przedmiotowej działki. 

Głosowanie:

Kto  jest  za  przyjęciem projektu  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody na  zbycie 
nieruchomości położonej w obrębie ewidencyjnym  Wiłunie

7 – za
0 – przeciw
0 – wstrzymujący

Komisja jednogłośnie przyjęła omawiany projekt uchwały. 
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Ad. pkt. 2
 Wniosek  Nidzickiego  Funduszu  Lokalnego  o  dofinansowanie  przez  Gminę 
Janowiec Kościelny konkursu grantowego w ramach programu Działaj Lokalnie. 

Nidzicki Fundusz Lokalny zwrócił się z wnioskiem o dofinansowanie przez gminę 
konkursu grantowego. Kwota wnioskowego dofinansowania do 5 tysięcy złotych. Komisja 
w dyskusji zgodnie uznała, że kwota (2 tyś zł), którą zaproponowała Komisja Oświaty i  
Kultury jest odpowiednia.

Głosowanie:

Kto jest za przekazaniem 2 tysięcy złotych dla Nidzickiego Funduszu Lokalnego? 

7 – za
0 – przeciw
0 – wstrzymujący

Ad. pkt. 3 
 Omówienie tematu dotyczącego przygotowania dokumentacji technicznej na 
budowę  wodociągów  i  rozwiązania  problemu  gospodarki  wodno-ściekowej  w 
Safronce.

Kierownik Halina Wyszyńska przedstawiła radnym nową alternatywę rozwiązania 
problemu  gospodarki  ściekowej  w  Safronce.  Rozwiązaniem  mogą  być  biologiczne 
oczyszczalnie ścieków. Wymagają one odprowadzenia wody do rowu. Zostały skierowane 
zapytania  do  3  firm  dotyczące  kalkulacji  wstępnej  na  te  urządzenia  do  miejscowości 
Safronka. Jest szansa, że uda się pozyskać środki z zewnątrz na to zadanie, ale trzeba 
wykonać  kosztorys  i  projekt  techniczny.  Dodała,  że  Gminy  nie  stać  na  kanalizację  z 
Safronki do Kuc, analizowana opcja byłaby o wiele korzystniejsza ekonomicznie. Wraz z 
biologicznymi  oczyszczalniami  we  wniosku  o  dofinansowanie  możemy  zawrzeć 
modernizację oczyszczalni w Kucach. 

Kierownik poinformowała, że w najbliższym czasie zostanie ogłoszony przetarg na 
zakup drewna opałowego. W piecach należy palić drewnem sezonowanym, mokre drewno 
pali się znacznie więcej i potrzeba go więcej. 

Ad. pkt. 4
 Temat rozliczenia umowy na wykonanie projektu technicznego dla centrum 
wsi Janowiec Kościelny.

Pani Wójt poinformowała, że został przygotowany projekt techniczny dla centrum 
wsi Janowiec Kościelny. Koszt jest ogromny, gminy nie będzie stać na wykonanie tego 
zadania.  Jest  szansa,  aby  chociaż  w  części  skorzystać  z  projektu.  Proponuje,  aby 
wykonać parking i chodniki w centrum wsi oraz chodnik do Janowca Szlacheckiego, gdzie 
piesi korzystają z poboczy co stanowi dla nich zagrożenie. Środki zostały w budżecie po 
rozstrzygnięciu przetargu na II etap remontu drogi powiatowej – koszt po przetargu jest  
niższy  o  prawie  150  tyś  zł,  niż  zaplanowane  zostało  w  budżecie.  

Komisja przystąpiła do głosowania. 
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Kto  jest  za  przedstawionym  zakresem  inwestycji  w  centrum  wsi  Janowiec 
Kościelny?

7 – za
0 – przeciw
0 – wstrzymujący

Ad. pkt. 5 
 Sprawy różne. 

Radny Ambroziński zwrócił uwagę na konieczność wykaszania rowów wzdłuż dróg 
gminnych.  

Radna Olszewska zwróciła uwagę, że lampy uliczne świecą się zbyt długo – należy 
rozważyć  opcję  wyłączenia  na  okres  letni  części  oświetlenia,  bądź  zmianę  czasu 
zapalania się ich na godzinę późniejszą. 

 Pani Sekretarz poinformowała, że Kolegium Sądu Okręgowego w Olsztynie ustaliło 
liczbę 2 ławników, którzy powinni być wybrani przez Radę na kadencję 2012-2015. 

Komisja została  poinformowana,  że reprezentantami  gminy w Izbach Rolniczych 
zostali Pan Wojciech Szypulski i Pan Zenobiusz Szczepkowski, oraz o tym, że likwidacji  
ulega Agencja Pocztowa w Zaborowie a utworzony zostaje punkt pocztowy w Nowej Wsi 
Wielkiej. 
9

Pani  Wójt  poprosiła  Komisję  o  opinię  w  sprawie  przygotowania  dokumentacji 
projektowej na wodociągi. Komisja przychyliła się do propozycji Komisji Oświaty i Kultury.  
aby  podłączyć:   Zabłocie  i  Zabłocie  –  kolonia,  Kuce-kolonia,  Szczepkowo  -Zalesie  – 
kolonia  i  Bielawy  –  kolonia.  Padła  też  propozycja,  aby  podłączenie  wykonywał 
Samorządowy Zakład Gospodarki Komunalnej.

Pani  Wójt  przedstawiła  propozycję  nagradzania  najlepszych  uczniów  szkoły 
podstawowej  i  gimnazjum.  Poprosiła  radnych  o  opinię  w  kwestii  wysokości  nagrody 
„PRIMUS INTER PARES”. Ostatecznie komisja ustaliła wysokość nagrody na 500 złotych. 

Kierownik  Wrzeszczyński  przedstawił  komisji  pismo  od  Agencji  Nieruchomości 
Rolnych,  która  chce  nieodpłatnie  przekazać  gminie  działki-  głownie  drogi  w 
miejscowościach:  Gniadki,  Wiłunie,  Safronka,  Pokrzywnica  i  Kuce.  Przejęcie  tych  dróg 
będzie  stanowiło  obciążenie  dla  gminy  obowiązkiem  utrzymania  i  remontów.  Komisja 
postanowiła aby odmówić przejęcia działek od Agencji. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
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